
Als jager (sinds meer dan 45 jaar) ben ik het met beide voornemens oneens. Als een wildsoort in 
mindere mate in het veld aanwezig is, wordt deze door de jagers minder (of zelfs in het geheel niet) 
bejaagd. Dat spreekt ook voor zich, nu de wettelijk verankerde verplichting al inhoudt dat jagers de 
wildstand in stand moeten houden. Bovendien heeft geen enkele jager er belang bij zijn veld leeg te 
schieten. Het kost dan jaren om de wildstand - dus ook het haas en het konijn -daar weer op een 
aanvaardbaar peil te krijgen. Besluiten als de onderhavige demotiveren de jagers; dus ook mij. Alle 
werk - zoals biotoopverbetering,  bestrijding van predatoren voor zover toegestaan, toezicht op en 
melding van ongeoorloofde praktijken in het jachtveld nu het al sinds jaar en dag aan voldoende 
toezicht van politie en/of Boa 's ontbreekt, voorlichting in de media en/of op scholen over het nut 
van de jacht en de rol die de jagers door het jaar heen in hun jachtveld spelen, het plaatsen van 
eendenkooien, het uit verkeersveiligheidsoogpunt beheren van de reewildstand en de populatie van 
de wilde varkens,  als ook het bestuurlijk actief zijn in jachtorganisaties, zoals de WBE`s, is dan voor 
niets geweest, omdat de kans zeer reëel is dat jagers er de brui aan zullen geven, terwijl de (lokale) 
overheid er al vele jaren blijkt van heeft gegeven onvoldoende in staat te zijn om daar geld en/of 
mankracht voor beschikbaar te stellen. Zelf ben ik al sinds 1991 bestuurlijk betrokken bij de lokale 
WBE.
Bovendien is mijn ervaring dat de hazenstand in de omgeving waar ik in Noord-Brabant woon en jaag  
de laatste jaren juist veel beter is dan een aantal jaren geleden. 
Opmerkelijk is verder dat de cijfers waarop de voornemens worden gebaseerd dateren uit een wel 
erg ver verleden (1950!) en dat deze niet uitgaan van recente(re) tellingen van de WBE's - kenners 
van hun jachtvelden bij uitstek -, maar van vogeltellers. Kortom, de onderbouwing van de cijfers 
waarop de voorgenomen besluiten zijn gebaseerd, is zeer twijfelachtig. Bovendien zijn jagers terdege 
- zowel theoretisch, als praktisch - opgeleid alvorens zij het geweer mogen hanteren. Zelf heb ik mijn 
jachtexamens al in 1979 afgelegd. Het is voorts onbegrijpelijk dat bij de wettelijke regelgeving in 
Nederland niet de Europese regelgeving ter zake de jacht en de bejaagbare soorten gevolgd wordt. 
Daarin zijn voldoende en afdoende (wettelijke) regelingen vastgelegd, die bijdragen aan een goede 
wildstand.
Kortom; ik ben van mening dat de minister niet tot de onderhavige besluiten zou moeten overgaan.


